# GPS operating instructions

#### Follow instructions as below if you want to know the GPS of your own radio only.

- 1,Open your radio's menu ,Select Settings-->Setting--> GPS--> Choose "GPS on" ,Then back to the main interface, You will find a GPS icon , GPS didn't work if you find a red small point right below the icon , But if the red point disappeared .It means GPS function is done .
- 2,To get the GPS information , You must sure you are now in open areas with the radio, Then Press Settings-->GPS Info , You can check the GPS information for your radio . ( Tips: If the first time you open GPS , You need to wait 5-10 minutes to GPS location )

#### Follow instructions as below if you want to know the GPS of the others

Get GPS info by pressing PTT key

- 1.Pls sure his radio or their radios GPS ON
- 2, His radio or their radios need to program in the software, After read ok, Select Zone setting ---> Select one of the zone, For example "Zone1" --> Select one of the digital Channels like "DigCH1"--> Send GPS-->
- $\sqrt{--}$ GPS-->choose any type from 1–16 ,Then back to the main interface, In the right same frequency to the others , Press PTT key after your own radio was programmed OK in the step 3.
- 3, Your own radio need to program in the software also , After read ok, Select Zone setting ---> Select one of the zone, For example "Zone1" --> Select one of the digital Channels like "DigCH1"--> Receive GPS-->  $\sqrt{}$
- -->GPS-->choose any type from 1–16 (Tips: You must sure you and the another radio have programmed in the same channel & zone & frequency & GPS type )
- 4,Open your own radio, You can check his or their GPS information by Pressing Settings-->RX GPS Info. Get GPS info by programming in the software "GPS System"
- 1,PIs sure his radio or their radios GPS ON
- 2, His radio or their radios need to program in the software, After read ok, Press "GPS System"-->GPS-->choose any type from 1–16--->choose Ack zone-->Ack Channel--->Report Time --->Dest ID, These choice is all up to you but need to corresponding to your own radio's set.
- 3, Your own radio need to program in the software also , After read ok, In the same channel—> Receive GPS—>>\/ -->GPS—>>choose any type from 1–16 (Tips: You must sure you and the another radio have programmed in the same zone & channel & frequency & GPS type )
- 4, Open your own radio, You can check his or their GPS information by Pressing Settings --> RX GPS Info.

# GPS 操作说明

### 如果只查看本机的GPS只需如下说明

- 1. 对讲机菜单里设置==》对讲机设置==》GPS设置==》选中"打开GPS",在主界面会有个GPS图标
- ,如果图标右边有个红点在,说明GPS还没定位,如果没有红点,说明本机的GPS已经定位。
- 2. 在空旷地方能收到GPS的条件下,在在菜单==》设置==》GPS信息里就可查看到本机的GPS信息。
- (第一次开启要有一段时间后才能定位)。

### 查看对方GPS信息如下说明(通过PTT GPS查看)

- 1. 对方的机器必须先GPS定位后。
- 2. 对方机器用写频软件配置,写频软件的数字信道模式下, 发送GPS信息□ 打勾此选项。
- 3. 本机器用写频软件配置,写频软件的数字信道模式下,接收GPS信息□打勾此选项。

### 查看对方GPS信息如下说明(通过GPS系统查看(在写频软件里有的设置))

- 1. 对方的机器必须先GPS定位后。
- 2. 对方机器在GPS系统里可以设置定时发送GPS的时间,区域信道,目标ID。
- 3. 本机器用写频软件配置,本机信道要和对放机器GPS系统里定时发送的信道对应,把本机的对应信道的 接收GPS信息□ 打勾此选项。
- 4. 本机在菜单==》设置===》接收GPS 里就可查看到对方的GPS信息。